
Acta de la Junta de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 6 de noviembre de 2023

Expediente: JDN/2023/7

 

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

José Gabarre Bustamante

Francesc Mezquita Patuel 

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Rafael Cruz Tena

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Esther Nadal Sales

Dolores Benítez Guerrero

Presidente 

Vicepresidente

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Vecino (Alcaldía) 

Vecino (Compromis)

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV La Guinea

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Vicente Galiana Sánchez

Juan Luis Saura Vilar

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Vecino (Alcaldía)

Vecino (PP)

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:00
 
De acuerdo con la convocatoria,
la sesión se celebra en el 
Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo Gamero
 
Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por  el  Presidente  Ilmo.  Señor  Concejal,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprobado  el
“quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el
orden del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 4 de octubre
de 2023.

Se somete a consideración el acta de la sesión extraordinaria de la Junta de fecha 4 de octubre
de 2023, la cual ha sido repartida con anterioridad junto a la convocatoria.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.

5. Ruegos y preguntas.
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5.1. Vocal AAVV San Agustín y San Marcos.

-  Aporta un escrito  presentado por  la  AAVV al  Ayuntamiento  solicitando  que al  Camino
Mestrets a su paso por el Colegio se le cambie el sentido de circulación y sea de Este a
Oeste.

5.2. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- Solicita aclaración de porqué la limpieza viaria a bajado de frecuencia. Ven cambios, en las
calles hay hierba, hace más de dos meses que no se limpian.

- Pregunta el motivo de que para recoger los restos de poda se tenga que avisar, antes se
recogía periódicamente y se revisaban todas las calles.

5.3. Vocal AAVV Segon Molí.

-  Ante la problemática de la  calle  Rosa M.ª Molas desde la  rotonda de la  bicicleta  a la
rotonda de las cañas, la velocidad del tráfico hace que sea peligrosa la cercanía del colegio.
Propone  cambiar  el  aparcamiento  a  batería,  eliminando  así  un  carril  de  circulación,
respetando las zonas de carga y descarga del colegio.

5.4. Vecino Grupo Municipal Compromís.

- Indica que en la calle San Roque, los árboles tapan el alumbrado público, por lo que es
una calle muy oscura. Propone que se pongan brazos con luz supletoria en las farolas a
baja altura.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 6 de novembre de 2023

Expediente: JDN/2023/7

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

José Gabarre Bustamante

Francesc Mezquita Patuel 

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Rafael Cruz Tena

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Esther Nadal Sales

Dolores Benítez Guerrero

President 

Vicepresident

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Veí (Alcaldia)

Veí (Compromis)

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV La Guinea

Secretaria.

MEMBRES ABSENTS:

Vicente Galiana Sánchez

Juan Luis Saura Vilar

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

 

Veí (Alcaldia)

Veí (PP)

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA D'INICI: 19.30
HORA DE FI: 20:00
 
D'acord amb la convocatòria, la 
sessió se celebra en el Primer 
Molí
 
Presidència:
Juan Carlos Redondo Gamero
 
Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 
 

Pel President Il·lm. Senyor Regidor, Juan Carlos Redondo Gamero, comprovat el “quòrum”
d'assistència, es procedeix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'ordre del
dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 4 d'octubre de
2023.
Se sotmet a consideració l'acta de la sessió extraordinària de la Junta de data 4 d'octubre de
2023, la qual ha sigut repartida amb anterioritat al costat de la convocatòria.
No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.

5. Precs i preguntes.
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5.1. Vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos.
- Aporta un escrit presentat per la AAVV a l'Ajuntament sol·licitant que al Camí Mestrets al
seu pas pel Col·legi se li canvie el sentit de circulació i siga d'Est a Oest.

5.2. Vocal AAVV Penyeta Roja.
- Sol·licita aclariment de perquè la neteja viària a baixat de freqüència. Veuen canvis, als
carrers hi ha herba, fa més de dos mesos que no es netegen.
- Pregunta el motiu que per a recollir les restes de poda s'haja d'avisar, abans es recollia
periòdicament i es revisaven tots els carrers.

5.3. Vocal AAVV Segon Molí.
- Davant la problemàtica del carrer Rosa Mª Molas des de la rotonda de la bicicleta a la
rotonda de les canyes, la velocitat del trànsit fa que siga perillosa la proximitat del col·legi.
Proposa canviar l'aparcament a bateria, eliminant així un carril de circulació, respectant les
zones de càrrega i descàrrega del col·legi.

5.4. Veí Grup Municipal Compromís.
- Indica que al carrer Sant Roque, els arbres tapen l'enllumenat públic, per la qual cosa és
un carrer molt fosc. Proposa que es posen braços amb llum supletòria en els fanals a baixa
altura.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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